
                                                      AMENDEMENT (DE LEIJE) 

 

De raad van de gemeente Oisterwijk, in vergadering bijeen op 15 november 2012, aan de orde zijnde 
raadsvoorstel 12/65  betreffende een kadernota afstoting zwembad de Leije 

 

Overwegende dat: 

- De raad bij de behandeling van de begroting 2012 heeft besloten dat zwembad de Leije op 1 
januari 2015 gesloten wordt; 

- Dit zwembad een bezoekersaantal heeft van gemiddeld 2747 per week (= 115.000 p.j.); 
- De Commissie Inwonerszaken in meerderheid van oordeel is dat in elk geval de mogelijkheid 

van instructiezwemmen en doelgroepzwemmen in Oisterwijk moet blijven bestaan; 
- Zwembad de Leije deel uitmaakt van een sportcentrum, waartoe ook een sporthal en horeca  

behoren; 
- De sporthal in 2020 is afgeschreven en tegen die tijd grondig gerenoveerd zal moeten 

worden; 
- Gedeeltelijke verkoop van locatie de Leije geen goede optie is; 
- De raad in zijn Visie 2030 heeft bepaald dat zwembad het Staalbergven vanuit toeristisch-

recreatief oogpunt moet blijven; 
- De jaarlijkse exploitatiekosten van dat zwembad 230.000 euro bedragen; 
- Dit zwembad veel minder bezoekers trekt en seizoensafhankelijk is; 
- Het huurcontract van Staalbergven met Natuurmonumenten in 2020 afloopt; 
- Het college in het raadvoorstel een aantal voorstellen doet voor de kaders die bij de afstoting 

van zwembad de Leije zouden moeten gelden. 

Besluit de tekst van het raadsvoorstel als volgt te wijzigen: 

1. De volgende kaders vast te stellen rond de afstoting van zwembad de Leije: 
a. In te zetten op in elk geval behoud van de zwemfuncties “instructiezwemmen” en 

“doelgroepzwemmen”; 
b. Daarvoor samenwerking te zoeken met bij voorkeur marktpartijen. 

 
2. Nader onderzoek te doen: 
a. naar de mogelijkheid en de kosten van een sporthal annex binnenbad (met in elk geval de 

mogelijkheden voor instructie- en doelgroepzwemmen) op locatie Den Donk; 
b. of  een marktpartij bereid is om vanaf 1 januari 2015 zwembad de Leije, dan wel het hele 

complex voor 5 jaar te huren en te exploiteren; 
c. of er marktpartijen zijn die de locatie de Leije willen ontwikkelen en op welke 

verkoopopbrengst gerekend zou kunnen worden; 
d. of de exploitatie van het Staalbergven aan een private partij kan worden overgedaan en zo 

ja, of er belangstelling vanuit de markt voor bestaat;  
e.  of van het Staalbergven een natuurbad kan worden gemaakt en hoeveel kostenbesparing 

dat zou opleveren; 



 
f. op welke termijn de opties c t/m e  gerealiseerd zouden kunnen worden. 

 

De fractie van Algemeen Belang 

 

R. v.d. Ven                M. Mathijssen          J. Jonkers               E. Roborgh-Jansen 

 

 

 

 

 

 

 

 


